
ZÁPISNICA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom konaného dňa 9.12.2009  

v zasadačke Obecného úradu 
Prítomní :                         podľa prezenčnej listiny 
 
Overovatelia  zápisnice:  Ing. Jozef Kerecman 
 
                                           Ing. Peter Michalička  
 
        Na úvod rokovania starosta obce privítal všetkých prítomných a v zmysle rokovacieho  
poriadku viedol rokovanie obecného zastupiteľstva.  
        Konštatoval, že na rokovaní Obecného zastupiteľstva / ďalej len OZ / sú prítomní  
poslanci: Kerecman, Michalička, Sopúch a Kachlík, OZ je uznášania schopné, 
poslanec Piroha je PN, poslankyňa Krištofová nebola prítomná, bola ospravedlnená, poslanec 
Harasník nebol prítomný, bol ospravedlnený. 
Za prijatie návrhu programu rokovania OZ, tak ako bol zaslaný poslancom, v zmysle rokova- 
cieho poriadku hlasovali poslanci: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0,  
zdržal sa: 0.        
 
Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ:  
Na zasadnutí OZ konaného dňa 21.9.2009 bolo schválené len jedno uznesenie č. 34/2009. 
 
Uzn. č. 35/2009 – Poslanci schválili čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu  
                              9 151,92 € na úhradu stavby miestnej komunikácie v HK „Cesta k Vávro- 
                              vým“. Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uzn. č. 36/2009 – Starosta predložil k schváleniu návrh VZN č. 21 o dani z nehnuteľností. 
                              Sadzby zostávajú v porovnaní s minulým rokom nezmenené. Poslanci  
                              návrh prijali /viď príloha/. 
                              Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uzn. č. 37/2009 - Starosta predložil k schváleniu návrh VZN č. 22 o miestnych daniach 
                             a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady so zmenou:  
                      § 2 ods. 7) daň za psa je splatná do 31.1. príslušného zdaňovacieho obdobia. 
                             Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Ing. Jozef Piroha – pripomienkoval Návrh VZN č. 23 o iných poplatkoch: 
                                čl. V. § 18 bod 1. Ak nebudú nájomné a poplatok zaplatené včas                                
                                alebo v správnej výške, môže starosta obce zvýšiť výšku 
                                nájmu a poplatku až o 50 %. Bod 2. Starosta obce môže na zmiernenie 
                                alebo odstránenie tvrdosti v jednotlivých prípadoch nájomné a poplatok  
                                znížiť o 50 %. 
 
Uzn. č. 38/2009 - Starosta predložil k schváleniu návrh VZN č. 23 o iných poplatkoch –  
                             nájom za obecné objekty a miestnosti, za nebytové priestory, za hrobové 
                             miesta, poplatok za hlásenie miestnym rozhlasom.  
                             Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uzn. č. 39/2009 - Starosta predložil k schváleniu návrh VZN č. 24/2009 o určení výšky  
                             dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a školských zariadení so sídlom  
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                              na území obce Hradište pod Vrátnom. Poslanci návrh prijali . 
                              Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uzn. č. 40/2009 -  Starosta predložil k schváleniu návrh programového rozpočtu obce na  
                              roky 2010-2012. Rozpočet je vyrovnaný. Poslanci návrh prijali. Za:  
                             Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0./viď príloha/. 
                                
Uzn. č. 41/2009 -   Starosta predložil návrh úpravy programového rozpočtu obce na rok 2009.  
                               Rozpočet je vyrovnaný. Hlasovanie: Za: Kerecman, Michalička, Sopúch,  
                               Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. Rozpočet tvorí prílohu zápisnice. 
                                
 Ing. Jozef Piroha – pripomienkoval  Návrh zásad hospodárenia a nakladania s majetkom  
                                  obce  Hradište pod Vrátnom a s majetkom štátu, ktorý obec užíva: 

- § 3 ods. 5 Prebytočný a neupotrebiteľný majetok: Pokiaľ zostatková 
cena hnuteľnej veci presahuje 1 500 €, rozhoduje o prebytočnosti alebo 
neupotrebiteľnosti OZ. Pokiaľ ZC hnuteľnej veci nepresahuje 1 500 €, má 
toto oprávnenie týmito Zásadami poverený starosta obce. 
- Druhá hlava § 4, bod 3 b) OZ schvaľuje vždy zmluvné prevody hnuteľ. 

                                majetku, ktorej ZC je 3 500 € a viac, 
                                ďalej: § 4, bod 3 d), g), i), p), § 4, bod 4, bod 7, § 6 bod 3), bod 5), 
                                          § 7, bod 3, bod 4 d),  § 12 ods. 6 písm. a), § 14 ods. 6 
                                           
                                Výška sumy 3 500 €, t.j. 105 441 Sk je príliš vysoká hodnota majetku  
                                pre našu obec, o ktorej by mal sám starosta rozhodnúť. 
 
 
Starosta -              navrhol vo všetkých spomenutých bodoch ponížiť sumu na 300 € .                  
Uzn č. 42/2009 –  Starosta predložil OZ upravený Návrh zásad hospodárenia a nakladania 
                              s majetkom obce Hradište pod Vrátnom a s majetkom štátu, ktorý obec 
                              užíva v bodoch vyššie uvedených zmenil na sumu 300 €. Poslanci prijali             
                              upravené zásady hospodárenia a nakladania s majetkom. /viď príloha/           
                              Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uzn. č. 43/2009 -  Starosta predložil k schváleniu návrh zmluvy za účelom vykonávania  
                              sociálnej posudkovej činnosti podľa § 48 z. č. 448/2008 Z. z. Návrh  
                              zmluvy s mestom Senica spočíva v lekárskej posudkovej činnosti,  
                              zabezpečenej zmluvným posudkovým lekárom mesta Senica v súlade s §  
                              49 cit. z., v sociálnej posudkovej činnosti v súlade s § 50 cit. zákona, vo  
                              vyhotovení posudku o odkázanosti na sociálnu službu v súlade s § 51 cit. z.  
                              na základe doloženého lekárskeho posudku a sociálneho posudku na 
                              opatrovateľskú službu. Zmluva sa uzatvára na dobu určitú do 31.12.2010. 
                              Zmluva tvorí prílohu zápisnice. Poslanci návrh prijali. Hlasovanie: 
                              Za: Kerecman, Michalička, Sopúch, Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0.    
 
Mária Špányiová – kontrolórka obce prečítala správu o výsledku hospodárenia obce  
                              Hradište pod Vrátnom k 30.6.2009. 
                              OZ zobralo na vedomie rozbor hospodárenia obce za I. polrok 2009. 
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Starosta -              prečítal Správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky  
                              Obce Hradište pod Vrátnom zostavenej k 31.12.2008. OZ zobralo 
                              Správu na vedomie. 
  
Došlá pošta: 
 
Starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť pani Aleny Petrovičovej, Bratislava, ktorá  
kúpila pozemok v časti obce Kút /p. č. 371/3/ a z kópie mapy katastra nehnuteľností bolo  
zistené, že prístup na jej pozemok je možný len cez pozemok /p. č. 371/5/ pani Marty  
Kubánovej, ktorého časť je využívaná ako miestna komunikácia.  
 
Jozef Piroha – p. č. 371/5 vo výmere 179 m2 je dlhodobá záležitosť, v 60-tych rokoch 
                         obec zaasfaltovala cestu. GP obsahuje presnú výmeru novovzniknutých  
                         parciel a ich využitie podľa skutkového stavu: p. č. 371/5 – 179 m2, 
                         p. č. 371/6 – 18 m2 . 
                
Uzn. č. 44/2009 – Starosta navrhol kúpiť pozemok, ktorý obec využíva ako cestu, parc. č.  
                          371/5 vo výmere 179 m2 a parc. č. 371/6 vo výmere 18 m2 od terajších  
                          vlastníkov  v cene 3,33 €/ 1 m2 s tým, že samotný predaj prebehne až v roku  
                          2010. Poslanci návrh prijali. Hlasovanie: Za: Kerecman, Michalička, Sopúch,  
                          Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0.    
 
Starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť pána Jána Bielického, Holíč, ktorý má záujem 
odkúpiť časť býv. Pavlíkovho mlyna na parc. č. 1470/1 s priľahlým pozemkom za 6 600 €, 
o kúpu ovocného sadu záujem nemá. Šopa má spadnutú časť strechy a na streche domu chýba 
časť škridiel.  
Starosta -  navrhol samostatný pozemok ponúknuť na predaj najprv v celosti a až potom ho 
                   rozdeliť.  
Jozef Piroha – V prípade, že sa pozemky rozdelia na dva, na tú druhú parcelu musí byť 
                          zabezpečený prístup z obecnej cesty z jednej časti, aj z druhej. 
 
Uzn. č. 45/2009 -  Starosta navrhol, že celá nehnuteľnosť /býv. Pavlíkov dom/ sa bude 
                              predávať priamym predajom na základe znaleckého posudku v r. 2010. 
                              Poslanci návrh prijali. Hlasovanie: Za: Kerecman, Michalička, Sopúch,  
                              Kachlík, proti: 0, zdržal sa: 0.    
 
R ô z n e : Starosta oznámil, že dňom 31.10.2009 bola ukončená prevádzka ZUZU BARU 
              v Kultúrnom dome. Avšak počas prevádzky stenu a pult stavebné práce s materiálom     
            činia 800, 03 € a vybavenie sociálnych zariadení: zásobník, dávkovač mydla, mriežka   
            do pisoárov... činia 258,02 € a koberec: 200 €.  
 
Ing. Peter Michalička – Opotrebovanie bežných používaných vecí po dobu 1 roka je cca  
                                         50% z nadobúdacej ceny a amortizácia stavebnej časti je 20 %.  
 
Uzn. č. 46/2009 - Starosta predložil návrh, že nájomca vystaví obci faktúru na celkovú sumu:  
                            869,03 €, z toho stavebná časť: 640,02 €, prenosná časť: 229,01 € a týmto  
                            obec kúpi majetok. Hlasovanie: Za: Kerecman, Michalička, Kachlík.  
                            proti: 0, zdržal sa: Sopúch.    
 



                                                                      - 4 -  
Pripomienky občanov 
Mária Masárová - pripomienkovala poslancom OZ skultúrniť to, čo nás reprezentuje a to je 
                                Zasadačka Obecného úradu. KD je postavený, ale každá akcia prebieha 
                                v zasadačke, veď tá zasadačka si už na seba zarobila, v rozpočte by sa  
                                mali nájsť peniaze na výmenu linolea. Prirovnala zasadačku horšie ako  
                                k chlievu, upozornila na diery v linoleu, ktoré môžu vyvolať zlomenie  
                                nohy alebo ruky, jej dojem: „poslancom na našej dedine nezáleží.“ 
 
Starosta – informoval sa o plávaciu podlahu, najlacnejšia je dlažba na schody, išlo by    
                  o plochu cca 200 m2 , plávacia podlaha by vyšla cca 500,– Sk/1 m2. Celkový 
                  výdavok cca 200 000,– Sk obec do rozpočtu 2010 nezahrnula. 
 
Jozef Masár – Obec zafinancovala náklady spojené s vyhotovením GP, znal. posudku   
                         výstavby Veterného parku Varáková cca 200 000,– Sk, keby boli obci vrátené 
                     tieto náklady späť, obec môže vymeniť podlahu v celej budove Obecného úradu.  
 
Starosta - ďalej informuje, že je záujem o prenájom bývalého holičstva. 
Starosta obce informoval poslancov OZ, že dnes o 17,55 hod. telefonoval Ing. Šantavý  
z T-Comu, že internet je už spustený a že v piatok, počas víkendu a v pondelok príde spisovať  
objednávky k prihlasovaniu účastníkov na napojenie na tento internet. Pracovníci T-Comu   
budú širokej verejnosti  prístupní  v poobedňajších hodinách, ako aj cez víkend.  
 
Jozef Piroha – prečítal prítomným zoznam obcí v okrese, ktoré uspeli, niektoré opakovane 
                         v čerpaní štrukturálnych fondov z EÚ a našej obci sa to nikdy nepodarilo. 
                         Upozornil, že i napriek tomu, že starosta si dal tú námahu a každému  
                         poslancovi  včas zaslal materiály a každý poslanec získal čas ešte tým, že OZ 
                         sa zišlo až na tretí krát a je sklamaný z postoja poslanca Michaličku, ktorý 
                         verejne priznal, že Zásady majetku obce, tak závažný dokument ani nevidel.  
 
Starosta – Doteraz nám nikto nepovedal dôvod, prečo sme neuspeli.  
 
Jozef Masár -  sa domáhal vysvetlenia: 1. systému rozdeľovania dotácií miestnym  
                         organizáciám. 1000 € ročne nepokryje náklady na prevádzku TJ. 
                         2. ako sa dostala budova TJ do vlastníctva obce. 
 
Jozef Kerecman – dohodlo sa, že každej organizácii sa prispeje rovnodielne. 
                                 
Starosta – stavba bola zapísaná na LV obce s tým, že obec vydala potvrdenie, že bola 
                   postavená pred rokom 1976, bol vyhotovený GP pozemku a budovy, ako samost. 
                   parcely. Odvtedy obec hradí všetky náklady spojené s budovou TJ /energie, vodu/. 
 
Jozef Nosko – ďalší občan, ktorý pripomienkoval o neúspešnosti čerpania zo štrukturálnych    
                         fondov z EÚ, tentokrát Zateplenie budovy Obecného úradu. Uviedol za  
                         príklad Cerovú.  
Mária Masárová – obec, by sa mala domáhať aký dôvod neúspechu bol. 
 
Starosta – doručiť oznámenie o úspešnosti, alebo neúspešnosti je ich povinnosťou. 
 
Stanislav Kováč – pripomienkoval opraviť cestu „Za Vŕšky“, táto je v havarijnom stave. 
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      Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným a rokovanie OZ ukončil. 
 
Overovatelia: 
  
Ing. Jozef Kerecman ........................        zapisovateľka: Mária  Marečková........................... 
                           
                                                                                     
Ing. Peter Michalička ...........................                                Ing. Ivan Hatiar                                                                                              
                                                                                                starosta obce   
                                                                                          Hradište pod Vrátnom 
 


